

Research Committee Masters Programme

In some countries teachers or supervisors conduct the assessment of the Master's thesis and they may not form a research committee. Thereby the teacher or supervisor conduct the assessment of the Master's thesis.

	English	Russian
1	<p>Goal of the Research Committee</p> <p>There should be program Research Committee for Masters in Nursing.</p> <p>The minimum criteria for the goals of Research Committee for the Master thesis is to be responsible of quality of the assessment and grading of Master thesis. Decision on the permission to public Defense.</p> <p>In addition, there can be function to approve thesis topics, overseeing, control of developing of thesis.</p>	<p>Цель Научный комитет</p> <p>Должен быть отдельный магистратуры для специальности Сестринское дело.</p> <p>Минимальные критерии для целей НК в отношении магистерской диссертации - ответственность за качество оценки и выставления оценок магистерской диссертации. Решение об допуске/недопуске к публичной защите.</p> <p>Также, может выполнять функции утверждение темы, мониторинг, контроль написания диссертации.</p>
2	<p>Members of the Research Comittee Numbers: minimum 3</p> <ol style="list-style-type: none"> 1) Chair – Independent Expert related to Nursing (on choice) 2) Member of the Nursing Faculty\ Department\ School 3) Supervisor could be the member of Research Comittee <p><i>Independent here means not affiliated with the master student</i></p>	<p>Члены Научный комитет Числа: минимум 3</p> <ol style="list-style-type: none"> 1) Председатель – Независимый эксперт по сестринскому делу (опционально) 2) Член факультета сестринского дела\отделения\школы 3) Супервайзер может является членом НК <p><i>Независимый здесь значит, что не является научным руководителем магистранта</i></p>
3	<p>Qualifications of members The member should have:</p> <ul style="list-style-type: none"> - At least Masters desgree and\or a PhD degree in Nursing\ fields related to topic of thesis - Be an Expert in Nursing or Healthcare (field related to nursing). 	<p>Квалификация членов</p> <ul style="list-style-type: none"> - Магистры или/и PhD в области сестринского дела \ области, связанные с темой диссертации - Эксперт по сестринскому делу или здравоохранению
4	<p>Role and responsibilities of RC</p> <ul style="list-style-type: none"> - is to be responsible of quality of the assessment and grading of Master thesis. - Decision on the final grade of thesis. 	<p>Роль и обязанности НК</p> <p>Несет ответственность за качество оценки и выставления оценок магистерской диссертации. Решение об итоговой оценке диссертации, присуждение академической степени магистра</p>

	In addition the RC can also have the role in: approving thesis topics, overseeing, developing of thesis.	Кроме того, может быть функция утверждения темы диссертации, контроля, написание диссертации.
5	Chair of the RC Chair – Internal Independent Expert related to Nursing or Healthcare /Deputy chair (in case if the chair is the supervisor of master student) External is not employee of the university.	Председатель НК Председатель – Внутренний эксперт, связанный с сестринским делом или здравоохранением /Зам председателя (если председатель является супервайзером)
6	Role & Responsibility of the Chair Chair is responsible for overseeing the procedure of assessment, follow of requirements of assessment, final grading.	Роль и ответственность председателя Председатель несет ответственность за надзор процедуры оценивания, соблюдение требований оценивания, итоговую оценку.
8	Benefits To secure the quality of assessment of research, objectivity. Less routine processes Increases the responsibility and competence of the supervisors themselves, members of the RC Simplifying awarding degree Transparency Motivation for the students to continue the study at PhD (extraction of protocol (as the options))	Преимущества Обеспечить качество оценки исследований, объективность. Меньше рутинных процессов Повышает ответственность и компетенции самих научных руководителей, членов НК Упрощение процедуры присуждения степени Прозрачность Мотивация к дальнейшему обучению в PhD (выписка из протокола рекомендаций (опционально))
9	Risks in relation to RC Risks: not enough number of experts in Nursing, disagreement in assessment, incompliance with regulations, delay of master thesis deadlines, lack of experience members RC, not corresponding field the supervisors and master students, to find expert related to research (e.g. qualitative research)	Риски связанные с НК недостаточное количество специалистов по сестринскому делу, разногласие в оценке, несоответствие требованиям, не соблюдение сроков согласно плану, недостаток опыта членов НК, не соответствие направления научного руководителя и магистранта, найти эксперта, связанного с исследованиями (например, качественные исследования)

Attestation Committee Masters Programme

In some countries teachers or supervisors conduct the assessment of the Master's thesis and they may not form a research committee. Thereby the teacher or supervisor conduct the assessment of the Master's thesis.

	English	Russian
1	<p>Goal of the Attestation Committee (AC) Assessment of final version of Master thesis Degree assignment</p>	<p>Цель Аттестационный комитет Оценка финальной версии диссертации Присуждение степени</p>
2	<p>Members of the AC Minimum 3 out of RC members</p>	<p>Члены НК минимум 3 из числа членов НК</p>
3	<p>Qualifications of members Masters or\and PhD degree in Nursing\ fields related to topic of thesis Expert from Nursing or Healthcare</p>	<p>Квалификация членов Магистры или/и PhD в области сестринского дела \ области, связанные с темой диссертации Эксперт по сестринскому делу или здравоохранению</p>
4	<p>Role and responsibilities of RC To make final assessment of Master Thesis</p>	<p>Роль и обязанности НК Провести финальную оценку магистерской диссертации.</p>
5	<p>Chair of the RC Chair – External (from another University) Independent Expert related to Nursing or Healthcare</p>	<p>Председатель НК Председатель – Внешний (не связанный с университетом) эксперт, связанный с сестринским делом или здравоохранением</p>
6	<p>Role & Responsibility of the Chair Chair is responsible for overseeing the procedure of assessment, follow of requirements of assessment, final grading.</p>	<p>Роль и ответственность председателя Председатель несет ответственность за процедуру оценивания, соблюдение требований оценивания, итоговую оценку.</p>
8	<p>Benefits To secure the quality and objectivity of assessment of research.</p>	<p>Преимущества Обеспечить качество и объективность оценки исследований, объективность.</p>
9	<p>Risks in relation to RC Not enough number of experts in Nursing, disagreement in assessment, incompliance with regulations, delay of master thesis deadlines, lack of experience members RC, not corresponding field the supervisors and master students, to find expert related to research (e.g. qualitative research)</p>	<p>Риски связанные с НК: недостаточное количество специалистов по сестринскому делу, разногласие в оценке, несоответствие требованиям, не соблюдение сроков согласно плану, недостаток опыта членов НК, не соответствие направления научного руководителя и магистранта, найти эксперта, связанного с исследованиями (например, качественные исследования)</p>